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ZÁPIS ZE 120. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO HYBRIDNĚ DNE 14. 10. 2024 

 

Přítomni  

Senátoři: Monika Černá, Kateřina Keplová, Jindra Lavrenčíková, Marta Pató, Hana 

Stoklasová, Lada Viková 

 

Online připojeni: Matej Cíbik, Vítězslav Prchal, Zdenka Šándorová, Martin Lacina, Kryštof 

Barták 

 

Omluveni: Filip Grygar 

Nepřítomni: Jan Rokyta, Jindřich Fišer 

 

Hosté: proděkanka Reimannová, proděkan Hanulík, N. Tichá, M. Valentová 

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora  

2. Schválení programu jednání  

3. Projednání Směrnice č. 5/2024 (Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v bakalářských a navazujících magisterských studijních programech Fakulty filozofické 

Univerzity Pardubice pro akademický rok 2025/2026)  

4. Projednání Směrnice č. 6/2024 (Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v doktorských studijních programech pro akademický rok 2025/2026)  

5. Různé 

  

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 9 zvolených senátorů.  

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně senátu Jindra Lavrenčíková zahájila ve 13:35 hodin zasedání senátu, přivítala 

přítomné senátorky, senátory a hosty.  

Senátorka Kateřina Keplová souhlasila s rolí skrutátorky. 

Hlasování:     9 PRO     0 PROTI          0 ZDRŽEL SE 

Skrutátorkou se stala Kateřina Keplová. 

 

2. Schválení programu jednání 

Senát byl seznámen s programem. Materiály k projednání byly senátorům zaslány                    

před dnešním jednáním. 

Bez připomínek. 

 

Hlasování:  9 PRO     0 PROTI          0 ZDRŽEL SE 
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3. Projednání Směrnice č. 5/2024 (Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí          

ke studiu v bakalářských a navazujících magisterských studijních programech Fakulty 

filozofické 

K návrhu směrnice pohovořila proděkanka Irena Reimannová. 
Jako každý rok je senátu předložena k projednání a schválení tato směrnice. Děkan FF touto 
směrnicí vyhlašuje v souladu s § 48 až 50 zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách                        
a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon                            
o vysokých školách“), ve spojení s čl. 6 až 10 a Statutu Univerzity Pardubice pro akademický 
rok 2025/2026 přijímací řízení do 1. ročníků bakalářských a navazujících magisterských 
studijních programů. 
Dochází ke změně termínů prvních a následujících kol přijímacího řízení u některých studijních 
programů a k digitalizaci předkládání dokumentů. 
 
Následovala diskuse. 
Senátorům se jeví směrnice příliš složitá a nepřehledná. 
Byl vznesen dotaz, jestli by nešly sloučit body 2 a 3 u sdružených Bc SP? 
Sloučit nelze, protože některé sdružené programy mají různé podmínky. 
Směrnice není primárně určena pro uchazeče o studium. 
 
Kateřina Keplová předá své připomínky k formální úpravě. 
 
13:47 hod. příchod M. Pató 
13:50 hod. on line připojen M. Cíbik 
 
 
Usnesení: 
Akademický senát FF UPCE projednal a schvaluje Pravidla pro přijímací řízení                             

a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářských a navazujících magisterských studijních 

programech Fakulty filozofické Univerzity Pardubice pro akademický rok 2025/2026                  

po zapracování dílčích připomínek. 

 
 
Hlasování:  11 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 
 
 
4. Projednání Směrnice č. 6/2024 (Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí              

ke studiu v doktorských studijních programech pro akademický rok 2025/2026)  

 

Diskutována možnost elektronického podávání přihlášek. 

Usnesení: 

Akademický senát FF UPCE projednal a schvaluje Směrnici č. 6/2024 Pravidla                           

pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorských studijních 

programech pro akademický rok 2025/2026. Zároveň navrhuje zvážit možnost 

digitalizace přijímacího řízení a případnou úpravu do směrnice zapracovat. 

 

Hlasování:  11 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 
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5.Různé 

 

Předsedkyně senátu informovala přítomné o průběhu zasedání AS UPCE dne 8. 10. 2024. 

Zástupce FF v AS UPCE dr. Kleprlík požádal na základě dvou stanovisek plynoucích                          

ze zasedání AS FF dne 7. 10. o zařazení dvou mimořádných bodů do programu, přičemž 

změna byla následně schválena. Body byly zdůvodněny, přečetla se stanoviska a následovala 

diskuse. 

Ke stanovisku ohledně doplňujících pozměňovacích návrhů k novele zákona o VŠ 

(zákon č. 111/1998 Sb.): Nebylo možné projednat všechny pozměňovací návrhy, proto jsme 

avizovali, že upozorňujeme pouze na ty, které se týkají omezení pravomocí akademických 

senátů. Pan rektor a předseda AS UPCE sdělili, že vzhledem k časové tísni již svá stanoviska 

postoupili dále, přičemž rektor jednal i s RVŠ.  

Ke stanovisku ohledně incidentu fyzického napadení na ÚAFM FChT UPCE:  

Dr. Kleprlík v tomto případě představil roli odborové organizace a seznámil přítomné                               

s rámcovým průběhem. Plénum vyjádřilo překvapení (včetně zástupce FChT), že o tomto 

incidentu mnoho neví. Protože stále ještě probíhá řešení události, dle předsedy AS UPCE                  

se ke konkrétnímu incidentu AS UPCE vyjadřovat nemá, nicméně k bezpečnosti a jejím 

prvkům na akademické půdě již může. Proto vyčkáme na příští zasedání AS UPCE, na němž 

bude projednáván koncept SAFE UPCE. 

 

Doplňující volby do studentské komory AS FF UPCE  

Předsedkyně senátu požádala senátory Lacinu a Bartáka o členství ve volební komisi. 

Oba vyjádřili souhlas. 

Manuály k volbám a kandidátské listiny jsou připraveny. Ing. Pražák pomůže s propagací 

voleb. 

15:00 odchod M. Pató 

Usnesení: 

AS FF vyhlašuje doplňovací volby na uvolněný post člena Komory studentů                         

ke dni 14. 10. 2024.  

Od 15. 10. do 1. 11. 2024 poběží lhůta pro podání návrhů na studentské kandidáty. Volby 

proběhnou 13.-14. 11. 2024 elektronicky.  

Složení volební komise bude: Barták Kryštof, Lacina Martin, Lavrenčíková Jindra.  

Předsedkyně AS FF osloví děkana FF, aby zvážil možnost udělení mimořádného 

stipendia členům volební komise za práci v průběhu doplňovacích voleb. 

Hlasování:  10 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 
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Další zasedání se uskuteční v pondělí 18. listopadu od 13:30 hodin v místnosti EA 13022. 

Předsedkyně senátu poděkovala všem za účast a diskusi a v 15:10 hodin zasedání ukončila. 

 

V Pardubicích 15. 10. 2024 

 

Jindra Lavrenčíková, v. r. 

předsedkyně AS FF UPCE 

 

 

 

Zapsala: B. Krpatová 

 

 

 

 

 

 

 


